
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen for Arrenæs 14.sep. 2016 
 

Til stede: Stig, John, Jørgen, og Liljan. Anitta havde meldt afbud. 

Referent: Liljan 

 

Auderød Bylaug  

Bylauget er nedlagt / opløst pr.14.juli 2016. Pengene fra foreningen er brugt til en vejfest. 

 

Auderødlejren 

Lejren er købt af en ejendomsinvestor. Den er fortsat udlejet til udlændingestyrelsen som 

asylcenter. Denne aftale løber til foråret 2018. Stig fremfører at Auderødlejren i 2018 har kørt 

midlertidigt som asylcenter i 8år. Hvor længe kan noget være midlertidigt?  

Der har været indbrud i nogen biler på Auderød Byvej og der er observeret folk snuse rundt i 

haverne. Jørgen kontakter Claus for at få nærmere oplysninger om, hvor mange biler det drejer sig 

om, hvad der er stjålet og om det er politianmeldt. Herefter vil vi beslutte om der skal tages kontakt 

til lejren. Det er nærliggende at tro, at det er folk fra lejren som snuser rundt, men det kan være alle 

mulige andre og det er tænkeligt at lejrchefen intet kan stille op, før der er klare beviser.   

 

Havnen 

Der er lavet ny lokalplan for havnen. Der skal ikke laves VVM undersøgelse Lokalplanen giver 

mulighed for at friluftsaktiviteterne kan udvides 8-10 gange i forhold til den aktuelle aktivitet. 

Ifølge planen skal bygningerne udvides med 42% og der skal være plads til 60 både.  

 

Internet 

John har 5.sep.2016 haft besøg af energi-,forsynings- og klimaminister Lars Chr. Lilleholt (V). 

Borgmester Steen Hasselriis og Jørgen var også tilstede. Vi har hidtil i samarbejde med kommunen 

og TDC arbejdet for at øge kapaciteten på internettet ved hjælp af fremskudte mikrocentraler på det 

eksisterende kobbernet. Den maksimale kapacitet med den ordning er 30mb. 

Nu er en ny mulighed med fibernet til alle kommet i spil. Her er kapaciteten i princippet uendelig. 

Det kræver at vi søger om at få del i regeringens bredbåndspulje. Derudover kræves en selvbetaling 

på 2.000 kr. pr. husstand. Om vi får del i puljen afgøres sidst i oktober. Både Lilleholt og Steen 

Hasselriis opfordrede os til at søge. Får vi ikke del i bredbåndspuljen kører modellen med 

fremskudte mikrocentraler videre. 

 

Bestyrelsesmøde 

Næste møde er ikke fastsat.  

 

Generalforsamling 

Har du skrevet datoen i din kalender? Det er onsdag d.25.jan. 2017 kl. 20.00 

 

 

                                   

 

 

 

      

    



      

    

 


